
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till energi- och näringsminister Ebba Busch (KD)

2024/25:846 Vinnovas stöd till dataspelsutveckling

Sveriges innovationsmyndighet, Vinnova, minskar sitt bidrag till flera 
startupverksamheter vid spelinkubatorer i landet – Minc i Malmö, Gameport i 
Karlshamn och Science Park Skövde mister flera miljoner kronor i stöd. 
Vinnova har 110 miljoner kronor att fördela till inkubatorer som helt eller 
delvis är inriktade på spelutveckling. Beslut fattas vart fjärde år. För Science 
Park Skövde landar det nya stödet som aviserats på en miljon kronor, en 
minskning med 70 procent. Dessutom har de fått sänkta verifieringsmedel med 
500 000 kronor. Liknande besked har lämnats i Malmö och Karlshamn. 
Vinnova påstås ha fått nya direktiv från staten, och då ska pengar slussas till 
andra verksamheter än dataspelsutveckling.

För dessa inkubatorer är neddragningen naturligtvis ett enormt avbräck. Jag tror 
att alla inser att det går ut över verksamheten.

Med anledning av detta vill jag fråga energi- och näringsminister Ebba Busch:

 

Är dataspelsutveckling en bransch som ministern anser att Sverige ska fortsätta 
verka för, och vad avser hon i sådana fall att göra för att stödet ska fortgå?

………………………………………

Lars Mejern Larsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-02-27
Besvaras senast
2025-03-05 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


